○北京









行程特点

升级一晚国际5星酒店 《福朋喜来登酒店》

特点美食

- 北京烤鸭
- 老北京涮羊肉
- 老北京风味
- •四川风味
- 粤菜风味

第一天 吉隆坡 / 北京

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场后,乘搭国际航班飞往北京后送往酒店休息。 酒店: 京上国际酒店 或同级5*

第二天 北京

早/午/晚

天安门广场位于北京的中轴线上的。众多中国国家象征如:天安门城楼、人民大会堂、国家博物馆、人民英雄纪念碑等都坐落于此。

国家大剧院(外观) 号称亚洲最大的剧院前往外观位于天安门广场西侧。 **故宫**世界五大宫之首、又称【紫禁城】,是明、清两代的皇官,地是古老中国的标 末和象征

金面王朝大型表演秀+走进**三星堆概念博物馆**。这是一个男人和女人的故事,是散落在时光隧道里的爱的光斑,是一个美丽女王为爱而付出一切的金色誓言(保证自费)

酒店: 京上国际酒店 或同级5*

第三天北京

早/午/-

黄花城水长城独有的"三绝景"这里三季有花,以秀为特色、融山川、碧水、古长城。

2022北京冬奥会赛事场馆:

鸟巢 (外观) 是由一系列钢桁架围绕碗状座席区编织而成,形成"鸟巢"状的外形空间 **水立方**主要是国家水上项目游泳中心,用作游泳、花样游泳与跳水赛事之用。

国家速滑馆-冰丝带22条丝带就像运动员滑过的痕迹,象征速度和激情。

三里屯以其时尚的餐饮和酒吧街所而闻名。香脆的烤鸭,庞大的太古里购物中心拥有国际连锁店和现代户外雕塑。

酒店: 京上国际酒店 或同级5*

第四天 北京

早/午/-

价格:

卢沟桥(卢沟晓月)+抗日战争纪念馆被誉为"中国古代四大名桥之一" 是为中国抗日战争转向全面抗战的标志性事件。**抗日战争纪念馆**是为了纪念伟大的抗日战争而建立的。(<mark>保证自费</mark>)

冬奥滑雪大跳台-首钢园别名"雪飞天"由式滑雪和单板滑雪比赛的场地。

王府井大街是具有数百年悠久历史的著名商业区、新东安市场、东方新天地、乐 天银泰百货等大型商场分布在步行街。

和平菓局一秒带你穿越回上个世纪的"老北京"装潢怀旧复古味儿文化回归缔造酒店:京上国际酒店或同级5*

第五天 北京

早/午/-

恭王府是国家5A级旅游景区,是清代规模最大的一座王府,曾先后作为和珅、庆王永璘的宅邸。

漫步什刹海 悠闲的走上一圈,细细品味古都风韵。嗅一嗅潮润的空气,探一探幽远的胡同。周边既有古建林立,临湖亦有酒吧的鲜活。

银锭观山 著名的"燕京小八景"之一。远处西山蜿蜒的山脊一览无余。

簋街美食不夜街 餐饮一条街的称呼、在这条全长不到1500米的东内大街上,有将 近150家餐馆。

车游长安大街+中央商务区夜景 带你夜游神州第一街,北京最重要的一条街道。 区域集中了北京的国际性金融商务办公设施,(保证自费) 酒店:福朋喜来登酒店 或同级5*(升级1晚国际品牌)

第六天 北京

早/午/晚

北京皇家祭坛—天坛被列为世界文化遗产。明清两代皇帝每年都到此祈福,祈求五谷丰登。

前门大街是北京非常著名的商业街。有许多中华老字号,如同仁堂、全聚德、张一元等。

正阳门箭楼(外观)是北京内城九门中现存最大的箭楼,是北京内城中唯一一座开门洞的箭楼。

参观铛铛车城市有轨电车又被形象地称作"铛铛车"、"叮叮车",极具复古风貌的轨电车。

第七天 北京 / 吉隆坡

机上用餐

乘搭客机飞返家园吉隆坡。

保证自费:

金面王朝大型表演秀 / 三星堆概念博物馆 / 卢沟桥 / 抗日战争纪念馆 / 长安大街和中央商务区夜景(车游) = RM 350/人

购物: 貔貅,乳胶,珠宝,同仁堂

*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 *以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 *在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市,

联络方式:

出发日期 :

机上用餐



ANCIENT CITY OF BEIJING

Beijing









Highlights:

 Upgrade 01 Nights International 5 Star hotel < Four Points by Sheraton Hotel>

Meal Highlights:

- Beijing Duck
- · Beijing Instant Pot Mutton
- · Beijing Style
- · Sichuan Style
- · Cantonese Style

Day 1

KUALA LUMUR / BEIJING

MOR

of vears.

Day 6

Day 7

Assemble in KL International Airport for flight to Beijing, transfer to hotel check in. Hotel: Echarm Plus Hotel or similar (Local 5* hotel)

Day 2 **BEIJING**

B/L/D

Day 5 **BEIJING** B/L/-

HePing GuoJu will take you back to the "Old Beijing" of the last century in a second,

Tiananmen Square is located on the central axis of Beijing. Many Chinese national symbols such as: Tiananmen Gate Tower, the Great Hall of the People, the National Museum, and the Monument to the People's Heroes are all located here.

National Center for the Performing Arts (Exterior) known as the largest theater in Asia, the exterior is located on the west side of Tiananmen Square.

The Forbidden City is the first of the five largest palaces in the world, was the imperial official of the Ming and Qing dynasties,

Golden Mask Dynasty large-scale performance show + walk into the Sanxingdui Concept Museum This is the story of a man and a woman, the spots of love scattered in the time tunnel, and the golden vow of a beautiful queen to give everything for love. (Compulsory Optional)

Hotel: Echarm Plus Hotel or similar (Local 5* hotel)

Hotel: Echarm Plus Hotel or similar (Local 5* hotel)

and the decoration is nostalgic and retro.

BEIJING

opening in the inner city of Beijing.

Cars" and "Ding Ding Cars".

Prince Gong's Mansion is a national 5A-level tourist attraction and the largest royal mansion in the Qing Dynasty. It was once the residence of Heshen and Qing Wang

Take a leisurely walk around Shichahai. Yingding Bridge one of the famous "Eight Little Views of Yanjing". you can have a panoramic view of the winding ridges of the western mountains in the distance. Gui Street Night Food Street. There are nearly 150 restaurants on this street.

(Compulsory Optional) Chang'an Road + Central Business District Night View (Bus Tour) Take you on a night tour of Shenzhou First Street, the most important street in Beijing. The area concentrates Beijing's international financial and business office facilities (Compulsory Optional)

Hotel: Four Points by Sheraton or similar 5* (upgrade 1 night to an international brand)

Temple of Heaven listed as a world cultural heritage. The emperors of the Ming and

Qianmen Street is a very famous commercial street in Beijing. There are many

time-honored Chinese brands, such as Rentang, Quanjude, Zhang Yiyuan and so

Zhengyangmen Arrow Tower (Exterior) is the largest existing archery tower

among the nine gates in the inner city of Beijing, and the only one with a door

Visiting the Dangdang Car The urban trams are also vividly called "Dangdang

BEIJING

B/L/-

Huanghuacheng Lakeside Great Wall Unique "Three Wonderful Views" featuring beauty, melting mountains and rivers.

Beijing 2022 Winter Olympics:

Beijing National Stadium (Bird's Nest) (Exterior) It is woven by a series of steel trusses around the bowl-shaped seating area, forming a "bird's nest"-shaped space. Beijing National Aquatics Center It is mainly used for swimming, synchronized swimming and diving competitions during the Olympic Games.

The National Speed Skating Oval (The Ice Ribbon) The 22 ribbons are like the traces of athletes sliding, symbolizing speed and passion.

Sanlitun is famous for its trendy dining and bar street, the sprawling Taikoo Li shopping center with international chain stores and modern outdoor sculptures Hotel: Echarm Plus Hotel or similar (Local 5* hotel)

Day 4

Contact:

BEIJING

B/L/-

BEIJING / KUALA LUMPUR

Compulsory Optional: Golden Mask Dynasty + Sanxingdui Museum /

Marco Polo Bridge / + Chinese People's Anti-Japanese War Memorial Hall /

After breakfast, transfer to airport for the flight back home.

Qing dynasties came here every year to pray for a good harvest.

MOB

B/L/D

Marco Polo Bridge (Lugou Xiaoyue) + Chinese People's Anti-Japanese War Memorial Hall known as "one of the four famous bridges in ancient China" and a landmark event for China's Anti-Japanese War to turn to a comprehensive war of resistance. (Compulsory Optional)

Winter Olympic Ski Jumping Platform - Big Air Shougang, also known as "Xue Feitian", is the venue for freestyle skiing and snowboarding competitions.

* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator. * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

Chang'an Road + Central Business District Night View (Bus Tour) = RM 350/pax Shopping:: Pixiu, Latex, Jewelry, TongRenTang

> Price: **Departure Date:**